Top:以賽亞書 60:1-3

- 1 典起,發光!因爲你的光已經來到!耶和華的榮耀 發現照耀你。
- 2 看哪,黑暗遮蓋大地,幽暗遮蓋萬民,耶和華卻要 顧現照耀你;祂的榮耀要現在你身上。
- 3 萬國要來就你的光;君王要來就你發現的光輝。

撒迦利亞書 2:1-5

我又舉目觀看,見一人手拿準繩。

我說:你往哪裡去?他對我說:要去量耶路撒冷,看有多 寬多長。

與我說話的天使去的時候,又有一位天使迎著他來, 對他說:你跑去告訴那少年人說,耶路撒冷必有人居住, 好像無城牆的鄉村,因爲人民和牲畜甚多。

耶和華說:我要作耶路撒冷四圍的火城,並要作其中的榮 耀。

2 讚美詩-主耶穌,我是真愛你

主耶穌,我是真愛你,願意單純, 贖回我所有的光陰,享你愛恩。 喔看哪!我能在今天全然奉獻, 是因你始終的恩眷,奇妙成全。 求你開通我耳,在你這神家的門, 當你發出呼聲,我願意永遠向你忠誠。 把我印在你心,以你愛甚至你嫉恨; 讓我一生作你瘋狂愛人。

2

榮耀神,今願在這裡,向你屈膝, 賜我們智慧啓示靈,得見奧祕。 這一生只願投身你神聖經綸, 只爲你永遠的心意:基督身體。 在我調和靈裡,帶我進身體實際; 享你加強救恩,使我們成耶穌的見證。 主阿!願你快來!照著你所曾經答應; 我們惟一羨慕是你再臨。

Top: Isaiah 60: 1-3

- 1. Arise, shine; for your light has come! And the glory of the LORD is risen upon you.
- 2. For behold, the darkness shall cover the earth, and deep darkness the people; But the LORD will arise over you, and His glory will be seen upon you.
- 3. The Gentiles shall come to your light, and kings to the brightness of your rising.

Zechariah 2:1-5

I lifted up mine eyes again, and looked, and behold a man with a measuring line in his hand.

Then said I, Whither goest thou? And he said unto me, To measure Jerusalem, to see what is the breadth thereof, and what is the length thereof.

And, behold, the angel that talked with me went forth, and another angel went out to meet him,

And said unto him, Run, speak to this young man, saying, Jerusalem shall be inhabited as towns without walls for the multitude of men and cattle therein:

For I, saith the LORD, will be unto her a wall of fire round about, and will be the glory in the midst of her

2 Hymn: Lord Jesus, I Really Love You

1

Lord Jesus, I really love you and want to be simple, Redeem all my time and enjoy your love and grace. Oh look! I can give my all today,

It's because of your everlasting favor and wonderful perfection.

Please open my ears to you, the door of God's house, When you call, I will always be loyal to you. Imprint me in your heart, love you even if you hate me; Let me be your crazy lover for the rest of my life.

Glory to God, I am willing to bow my knees to you here now, Give us the spirit of wisdom and revelation, so that we can see the mysteries.

In this life, I only want to devote myself to your divine economy.

Just for your eternal heart: the body of Christ. In my mingled spirit, bring me into the reality of the body; Enjoy your strengthening salvation and make us witnesses of Jesus.

Lord! Hope you come soon! According to what you have promised;

The only thing we envy is your return.

3 讚美詩-惟一最愛是你

主耶穌,祢是我至愛, 我全心歸你不他; 天心聞有何能與你比擬? 神而人者,你最美麗! 真渴望消失在你裡, 當你柔聲入我心底; 前我所眷戀,今散然撇棄, 只願愛你—全心全意。

世上有誰像你如此美麗? 人間有何與你愛情能比? 哦,聖中之聖,祢竟住我裡; 主耶穌,我深深愛祢! 不願再受欺,不願再任意; 惟願脫自己,只被你充溢; 你以外,哦,讓一切都絕跡; 我惟一的最愛是你。 主耶穌,称是我至爱, 雖我下何梗,你是我 學你那樣無已。 真渴望活著就是你, 真從神旨,不思要你 與你心合拍, 與你不良。 與你不是。 與你不是。 與你不是。 與你不是。 與你不是。 與你不是。 與你不是。

主耶穌, 称是我至愛, 你與我永遠不分離; 你同在是我氣息、 我動力, 你的笑臉是我欣喜。 真渴望你前吐心意, 愛你、事你, 連結依依; 親愛主, 我的永分就是你, 祢的來臨是我所期。

3 Hymn: The Only One I love Most Is You

There is no sorrow that Jesus cannot bear There is no pain that Jesus cannot bear I want to raise my eyes to the mountains My help comes from you full of abundant kindness Give to everyone who calls on your name

Your love is always unfailing
Mercy flows like a river
Prepare a banquet before my enemies
Make my cup of blessing overflow

Your love is always unfailing surround me all the time
You will always remember the covenant you made with me Let me receive abundant grace

Narrator: Have you ever longed for a love that never changes?
All the ups and downs in this world will pass,
But our God is a covenant-keeping and merciful God.
There is no sorrow that He is unwilling to bear,
There is no burden He is not willing to bear,
His love is always unfailing,
He loves you to the end.

4 讚美詩-看不見的時候

看不見的時候,主向我要信心; 暴風雨的夜裡,主向我要歌聲。 我說我說主啊我不會,你知道我心裡憂愁; 我說主啊我不會,你知道我的憂愁。

被傷害的時候,主向我要饒恕; 在孤單的曠野,主向我要得勝。 我說我說主啊我不能,你知道我心裡軟弱;

我就聽主對我說,主對我說: 『黑夜我走過,我能分擔你的憂愁; 死亡我已勝過,我能擔當你的軟弱。』

看不見的時候,主的話給我信心; 暴風雨的夜裡,我高聲讚美主名。 我說我說主啊謝謝你,挪去我心裡憂愁; 我說主啊謝謝你,主謝謝你!

被傷害的時候,主的愛使我饒恕; 在孤單的曠野,主的名使我得勝。 我說我說主啊謝謝你,代替我心裡軟弱; 我說主啊謝謝你,主謝謝你。

5. 信息:<u>突破困境的讚美</u> 于宏潔牧師

4 Hymn: When I cannot foresee

When I cannot foresee, the Lord asks me for faith;
On stormy nights, the Lord asked me for a song.
I said, I said, Lord, I won't, you know that my heart is troubled;
I said, Lord, I don't know how. You know my sorrow.

When I am hurt, the Lord asks for forgiveness from me; In the lonely wilderness, the Lord wants victory from me. I said, I said, Lord, I can't, you know I am weak in heart;

I heard the Lord speak to me, and the Lord said to me:
"I have walked through the night, and I can share your sorrow;
I have conquered death, and I can bear your weaknesses. I

When I can't foresee it, the Lord's words give me confidence; In the stormy night, I loudly praised the name of the Lord. I said, I said, Lord, thank you for taking away the sorrow in my heart; I said, Lord, thank you, Lord, thank you!

When I was hurt, the Lord's love made me forgive; In the lonely wilderness, the name of the Lord gave me victory. I said, I said, Lord, thank you for taking the place of my weakness in heart; I said, Lord, thank you, Lord, thank you.

5. Message Praise that Breaks Through by Rev. Dr. Yu Hongie